

Ordföranderåd Lp4Lv1

23/3-16

Närvarande:

Ordförande: Hanna Johansson

Sekreterare: Tage Berdenius Norström

SnKfKb: Alex Back

ERNST: Malin Stenbom

KfKb6: Kristine Ahlberg Delvin

bØf: Marcus Rasmusen

KAOS: Andreas Törnell

KK: Erik Jirsteen

KfIK: Elin Andersson (Istället för Moa Thorén)

GP: Tové Widen

Styret: Gustav Eriksson och Martin Andersson

Rundabordet och Lägeskoll:

Mötet öppnades 12:02

KfKb6: Har påskäggsjakt (just nu!), Et-raj mycket lyckat. CM i gasque 25/4! Woop woop

SnKfKb: Har fått två nya medlemmar, har haft miniTB, gått igenom nya omtetnarutinerna

Ernst: Ska ha ett arrangemang med PEMA den 14/4 där de hjälper till med att fixa CV:n inför sommarjobsansökan,

KAOS: Har dragit igång aspningen, har haft aspmöte och västtillverkning,

bØf: kommit igång med mottagningsplaneringen, ska ha möte med alla kommittéer och föreningar på sektionen gällande aktiviteter,

KfIk: Har haft träningar med stor uppslutning kul!, inhandlat nytt material

KK: Ska laga mat på pubrundan! (står utanför Kemientrén), ska ha ett stort evenemang externt från Chalmers,

GP: Aspmöte idag!, börjat preppa inför sista tidningen

ValB: Börjat förbereda sig på aspningarna

Styret: Tentapluggat...., börjat planera lp4

Diskussion - Kvällsrapporter:

Införa en rutin för att ha en kvällsrapport efter arrangemang för att sitta ner och diskutera dagen/kvällen. Diskussion kring om det ska bara gälla vit-arrangemang och/eller alkohol arrangemang. Kom fram till att det är bättre att få in en bra rutin istället och att få direktiv kring när och vem man ska kontakta om något uppstår. Till exempel ett dokument med telefonnummer och liknande information om vad som

gäller vid en krissituation.

Diskussion – Kommittéutbildning

Vad är bra att ha på en kommittéutbildning inför mottagningen. Bra med case och säkerhet. Konflikthantering och diskutera kommunikation.

Övriga frågor:

Budget:

Alla måste ta tag i sina budgetar, bÖf har deadline till 1/5, samtliga kommittéer borde arbeta mot samma mål,

Kontantfrihet:

Fortsätta arbete med att förbättra för så att vi en dag kan gå helt kontantfritt

Gabbe vill ha nycklar till valberedningen.

KK (rättelse Sektionen!) har en ny kyl i Gastown.

Kixet informerar om att Gasquen tar numera bara in Chalmerist+1, så inte många GU-are längre, (ingen är speciellt ledsen över det)

Mötet avslutades 12.35